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 Grundskolenämndens sammanträde den 9 februari 2021 

Övriga närvarande 

Johan Skofteröd, utbildningsdirektör 

Helena Näslund, biträdande utbildningsdirektör 

Christina Dolke Andersson, tillförordnad verksamhetschef 

Elin Lindelöw, verksamhetscontroller 

Thomas Mård, ekonomicontroller 

Lina Lundberg, personalföreträdare, Lärarnas Riksförbund 

Joacim Lindström, personalföreträdare, Lärarförbundet 

Robert Lind, IT-support, kommunstyrelsens förvaltning 

Agneta Sarenius Wickström, nämnd- och utredningssekreterare 
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BEVIS  
om justering av Grundskolenämnden protokoll 
Justeringen har anslagits på kommunens anslagstavla 

 

Grundskolenämnden har sammanträtt den 9 februari 2021 

Protokollet har justerats den  16 februari 2021 

Anslaget sattes upp den 17 februari 2021 

Anslaget tas ner den 10 mars 2021 

Den som vill överklaga ett beslut måste göra det senast den  10 mars 2021 

Den som vill läsa protokollet kan kontakta Barn- och utbildningsförvaltningen, 
registrator, Gymnasietorget 1, Huddinge 

Protokollet finns också att läsa på kommunens webbplats  www.huddinge.se 

Agneta Sarenius Wickström 
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 Sammanträdesdatum Paragraf  

Grundskolenämnden 9 februari 2021 § 1   

    

    

 

 

 

Godkännande av föredragningslistan 
 

Sammanträdet inleds med att barn- och utbildningsförvaltningens nya utbildnings-

direktör Johan Skofteröd presenterar sig och hälsas välkommen av nämnden. 

 
Grundskolenämndens beslut 

Nämnden fastställer dagordningen med följande tillägg: 

-Nytt ärende, Verksamhetsplan för grundskolenämnden 2021 - korrigering läggs som 

ärende 12. 

-Tidigare ställd övrig fråga av Rasmus Lenefors (S), om idrotten som bedrivs 

utomhus, har alla elever rätt kläder/utrustning för det? Frågan besvaras under ärende, 

Information från förvaltningen som flyttas till ärende 15. 

Välkommen 

Ordförande hälsar nya ersättare Pia Berggren (DP) välkommen till nämnden.  
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Sammanträdesdatum Paragraf 

 
Grundskolenämnden 9 februari 2021 § 2   

    

    

 

 

 

Ekonomirapport  

 
Grundskolenämndens beslut 
Ekonomicontroller Thomas Mårdh redovisar ekonomirapport per januari 2021 för 

nämnden. 

 
Överläggning 

I ärendet yttrar sig Jelena Drenjanin (M), ekonomicontroller Thomas Mårdh, 

tillförordnad verksamhetschef Christina Dolke Andersson. 
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Sammanträdesdatum Paragraf 

 
Grundskolenämnden 9 februari 2021 § 3   

    
Diarienummer GSN-2020/1904.601    

 

 

 

Återkommande informationspunkter - Arbetsplan 2021 för 
barn- och utbildningsförvaltningen  

 
Grundskolenämndens beslut 

Grundskolenämnden har tagit del av barn- och utbildningsförvaltningens arbetsplan 

2021 för grundskolenämnden.  

 

Sammanfattning 

Kommunstyrelsen beslutade den 1 juni att godkänna övergripande struktur till ny 

styrmodell och målstruktur (KS-2020.148.182). Den nya strukturen ligger till grund 

för Mål och budget som fastställdes den 2 november, verksamhetsplanen för 2021 

som beslutades av grundskolenämnden 8 december 2020 samt barn- och 

utbildningsförvaltningens arbetsplan som tas fram av förvaltningen och presenteras 

som informationsärende för grundskolenämnden den 9 februari 2021. 

 
Överläggning 

I ärendet yttrar sig Jelena Drenjanin (M), biträdande utbildningsdirektör Helena 

Näslund, Christopher Smith (L), tillförordnad verksamhetschef Christina Dolke 

Andersson, verksamhetscontroller Elin Lindelöw, Rasmus Lenefors (S), Leif 

Tjärnstig (V), personalföreträdare, Lärarförbundet Joacim Lindström. 

 
Protokollsanteckningar 

Rasmus Lenefors (S) och Leif Tjärnstig (V) lämnar varsin bifogad protokolls-

anteckning till protokollet, GSN Bilaga § 3:1, GSN Bilaga § 3:2 

 

Bilagor  
Protokollsanteckning från Socialdemokraterna 

Protokollsanteckning från Vänsterpartiet 

 
Beslutet ska skickas till 

Kommunstyrelsen 

Akten 

 
 



 

 
 

Huddinge kommun 
Grundskolenämnden 
2021-02-09 
 

PROTOKOLLSANTECKNING 
 

Ärende 3: Återkommande informationspunkter – Arbetsplan 
2021 för barn- och utbildningsförvaltningen 

 
Huddinge är på många sätt en bra kommun att bo och leva i. Samtidigt präglas 
kommunen av ojämlikhet och stora utmaningar i välfärden som är ett resultat av 
underfinansiering under flera år. I vårt budgetförslag för 2021 prioriterade vi 
därför att satsa på de verksamheter där behoven är som störst. Ett av dessa 
områden är grundskolan.  
 
Den moderatledda koalitionens skattesänkning på 10 öre motsvarar 27 mnkr. 
Istället för att sänka skatten föreslog Socialdemokraterna att lägga hela den 
summan på skolan. Det skulle räcka till att anställa över 40 lärare i grundskolan 
under ett år. I en situation där Huddinges lärartäthet tillhör den lägsta i landet, 
sjukfrånvaron bland personalen är hög, och en minskad andel elever klarar 
kunskapskraven, var det en självklar prioritering för oss.  
 
Arbetsplanen för barn- och utbildningsförvaltningen formulerar hur önskade 
resultat i verksamhetsplanen ska uppnås, en verksamhetsplan som i sin tur utgår 
från koalitionens mål och budget för kommunen. Socialdemokraterna hade 
således haft andra prioriteringar i en arbetsplan för barn- och 
utbildningsförvaltningen.   
 
Mycket gott arbete utförs i Huddinges grundskolor varje dag av engagerade 
medarbetare. Förvaltningen arbetar också målmedvetet med att stödja och 
ständigt förbättra verksamheten.  
 
Vi välkomnar flera aktiviteter som står med i arbetsplanen, däribland att utveckla 
det systematiska kvalitetsarbetet. Likaså är det positivt att kompetensutveckling 
för personalen pekas ut som ett prioriterat område, att sjukfrånvaron ska minska 
och att verksamheternas arbetssätt kring hållbar utveckling ska följas upp. Att 
varje skattekrona ska användas så effektivt som möjligt i det här arbetet ser vi 
som en självklarhet.  
 
Att ta fram rutiner och skapa en beredskap för verksamhetsövergång är däremot 
en prioritering vi motsätter oss. Alla Huddinges skolor ska vara bra skolor och att 



planera för verksamhetsövergångar menar vi riskerar att ta resurser som behövs 
för att stärka våra befintliga skolor.  
 
Likaså är det känt att vi inte står bakom kommunfullmäktiges beslut om att 
hälften av alla nytillkomna skolor ska byggas och drivas i privat regi. Vi menar att 
kommunen därigenom förlorar rådighet över att kunna tillgodose behovet av 
skolplatser i kommunen och att uppfylla vårt lagstadgade krav att erbjuda varje 
elev i kommunen en skolplats. Att öka antalet fristående grundskolor för att nå 
ett specifikt siffermål är därför inte heller en prioritering vi ställer oss bakom.  
 
I övrigt hänvisar vi till våra synpunkter som framfördes i en protokollsanteckning 
till grundskolenämndens verksamhetsplan 9 december 2020.  
 

För Socialdemokraterna 
 

 
 

Rasmus Lenefors  Tove Axelsson 
 
 

 



 
 
 
Huddinge kommun 
Grundskolenämnden 
2021-02-09 
 
PROTOKOLLSANTECKNING	
	
Ärende	3:	Återkommande	informationspunkter	–	Arbetsplan	
2021	för	barn	och	utbildningsförvaltningen	
 
Huddinge är på många sätt en bra kommun att bo och leva i. Vänsterpartiet 
menar att sammansättningen av människor i kommunen från olika 
samhällsgrupper, yrkesbakgrunder och kulturer skapar ett positivt och dynamiskt 
socialt liv och goda ekonomiska och kulturella möjligheter. Men utan en aktiv 
jämställdhetspolitik riskerar dessa skillnader att utvecklas till orättvisor och 
socialt utanförskap. Det politiska styret behöver därför aktivet möta och 
motverka den ekonomiska och sociala ojämlikheten inom kommunen. I 
vänsterpartiets budgetförslag finns därför substantiella satsningar på skolan. En 
bra och likvärdig skola är ett av de främsta verktygen för att motverka och 
utjämna dessa olikheter 
 
Den moderatledda koalitionens skattesänkning på 10 öre motsvarar 27 mnkr. 
I det budgetförslag som Vänsterpartiet lade fram föreslås istället en 
skattehöjning på 10 öre för att erbjuda Huddingeborna en starkare och bättre 
utbyggd välfärd. I Vänsterpartiets budget finns stora satsningar på skolan som 
skulle ge en tryggare och bättre skola för alla elever.  
 
Arbetsplanen för barn- och utbildningsförvaltningen formulerar hur önskade 
resultat i verksamhetsplanen ska uppnås, en verksamhetsplan som i sin tur utgår 
från koalitionens mål och budget för kommunen. Vänsterpartiet har i sitt 
budgetförslag andra prioriteringar och därmed en annan inriktning även för 
verksamhetsplanen. 
 
Vänsterpartiet ser förvaltningens goda och idoga arbete att målmedvetet stödja 
och ständigt förbättra kommunens skolor. Vi välkomnar också flera aktiviteter 
som står med i arbetsplanen, däribland att utveckla det systematiska 
kvalitetsarbetet. Likaså är det positivt att kompetensutveckling för personalen 
pekas ut som ett prioriterat område, att sjukfrånvaron ska minska och att 
verksamheternas arbetssätt kring hållbar utveckling ska följas upp. 
Vänsterpartiet vill bland annat satsa på högre lärartäthet med max 25 elever i 
varje klass, rastvärdar för en tryggare skolmiljö samt substantiella 
fortbildningsinsatser för alla lärare för att höja kunskapsnivån. Den 



skattesänkning som nu istället genomförs kommer att innebära en försvagning 
av skolan som framförallt kommer att drabba de mest utsatta eleverna. 
 
De inslag i verksamhetsplanen som vänsterpartiet vänder sig starkast emot är 
planerna ta fram rutiner och skapa en beredskap för verksamhetsövergång för 
skolor som inte når målen eller håller budget. I stället menar vi att för dessa 
skolor behöver ledarskapet ta på alla nivåer i organisationen ta ett bättre ansvar 
för de skolor som har brister beträffande kvalitét och ekonomi.   
 
Vänsterpartiet står inte heller bakom kommunfullmäktiges beslut om att hälften 
av alla nytillkomna skolor ska byggas och drivas i privat regi. Alntalet fristående 
skolor i kommunen kan inte vara ett mål i sig för att öka demokrati och 
likvärdighet för alla kommunens innevånare.  
 
I övrigt hänvisar vi till våra synpunkter som framfördes i en protokollsanteckning 
till grundskolenämndens verksamhetsplanen 9 december 2020. 
 
 
För Vänsterpartiet Huddinge  
 

 
 

Leif Tjärnstig 
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Sammanträdesdatum Paragraf 

 
Grundskolenämnden 9 februari 2021 § 4   

    
Diarienummer GSN-2020/1955.601    

 

 

 

Bokslut och verksamhetsberättelse 2020 för 
grundskolenämnden  

 
Grundskolenämndens beslut 

Nämnden beslutar för egen del 

1. Nämnden godkänner bokslut och verksamhetsberättelse för år 2020 och 

överlämnar ärendet till kommunstyrelsen för avstämning. 

2. Nämnden godkänner förvaltningens förslag till resultatöverföringar och 

omfördelningar för de kommunala skolorna. 

Nämnden begär hos kommunstyrelsen 

3. Nämnden begär hos kommunstyrelsen om resultatöverföring av årets resultat, 

exklusive ekonomisk nettoeffekt av Corona pandemin, ett överskott på 14,8 mnkr. 

4. Nämnden begär hos kommunstyrelsen om kompensation för ökade lokalkostnader 

med 2,3 mnkr. 

 

Sammanfattning 

Den sammanvägda måluppfyllelsen bedöms som god. Bedömningen motiveras av att 

två av nämndens tre övergripande mål; Utbildning med hög kvalitet och Sund ekonomi 

är i nivå med, eller över den nivå som är planerad för. Utfallet för målet Attraktiv 

arbetsgivare bedöms som godtagbart då resultatet inte är i nivå med det som planerats 

för. Majoriteten av nämndens utvecklingsåtaganden har genomförts. Dock har vissa 

aktiviteter som ryms inom dessa åtaganden inte kunnat genomföras fullt ut med 

anledning av covid 19-pandemin. 

 

Nämnden redovisar en positiv avvikelse mot budget på +24,5 mnkr. Kostnaderna för 

central förvaltning har varit lägre än budget på grund av ett flertal vakanser på flera 

avdelningar under året. Utbetalningen av elevpeng för grundskola och fritidshem har 

varit lägre än budget på grund av färre elever än budgeterat. Utbetalningen av elevpeng 

för grundsärskolan har varit högre än budget på grund av fler elever än budgeterat. 

Även vissa gemensamma kostnader har varit lägre än budget. Lokalkostnaderna 

överstiger budget med 2,3 mnkr på grund av merkostnader i samband med ombygg-

nation av Trångsundsskolan. Nämnden föreslås begära kompensation för detta hos 

kommunstyrelsen. De kommunala skolorna redovisar överskott på 5,4 mnkr innan 

återföring av skuldåterbetalning, delvis som en konsekvens av att nämnden erhållit 

statsbidrag som kompensation för ökade sjuklönekostnader till följd av den pågående 

pandemin.  
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Sammanträdesdatum Paragraf 

 
Grundskolenämnden 9 februari 2021 § 3forts.   

    
Diarienummer GSN-2020/1904.601    

 

 

 

Enligt instruktion från KSF ska den ekonomiska nettoeffekten av Corona pandemin ej 

räknas med i underlaget för resultatöverföring. Förvaltningen bedömer att den 

ekonomiska nettoeffekten på nämndens resultat på grund av Corona pandemin uppgår 

till ca 9,6 mnkr vilket innebär att nämndens resultat efter denna avräkning uppgår till 

+14,8 mnkr.  

 
Överläggning 

I ärendet yttrar sig Jelena Drenjanin (M), verksamhetscontroller Elin Lindelöw, 

ekonomicontroller Thomas Mårdh, Christopher Smith (L), tillförordnad verksam-

hetschef Christina Dolke Andersson, biträdande utbildningsdirektör Helena Näslund, 

Sven Pernils (SD), Tove Axelsson (S), Leif Tjärnstig (V), Louise Rollins (MP) och 

Rasmus Lenefors (S). 

 
Protokollsanteckningar 

Rasmus Lenefors (S) lämnar bifogad protokollsanteckning till protokollet, GSN 

Bilaga § 3 

 

Bilaga  
Protokollsanteckning från Socialdemokraterna 

 
Beslutet ska skickas till 

Kommunstyrelsen 

Akten 

 
 



 

 
 
 
 
 

Huddinge kommun                                                                      
Grundskolenämnden 
2021-02-09 
 

PROTOKOLLSANTECKNING 
 
Ärende 5: Bokslut och verksamhetsberättelse 2020 för 
grundskolenämnden 
 
Den pågående coronapandemin har slagit hårt mot hela vårt samhälle. Vi har 
alla, enskilda människor såväl som samhällsviktiga verksamheter, behövt vidta 
åtgärder för att minska smittspridningen, skydda riskgrupper och i förlängningen 
rädda liv.  
 
Under dessa svåra förhållanden har personalen i Huddinges skolor och 
tjänstepersoner inom kommunens barn- och utbildningsförvaltning utfört ett 
ovärderligt arbete. Både för att våra barn och unga ska kunna fortsätta gå i 
skolan och ta del av undervisning och social gemenskap, men därigenom också 
att möjliggöra för läkare, sjuksköterskor och räddningspersonal att kunna gå till 
jobbet.  
 
När vi med grundskolenämndens bokslut och verksamhetsberättelse för 2020 
summerar det gångna året för Huddinges skolor vill vi börja med att uttrycka vår 
tacksamhet för detta. 
 
Det är positivt är att det har skett en fortsatt ökning av meritvärdena för årskurs 
9. Det är också glädjande att det är pojkarnas resultat som har ökat, då de 
generellt har lägre resultat än flickorna.  
 
Det är dock bekymmersamt att det inom ramen för nämndens viktigaste mål om 
förbättrade kunskapsresultat framgår att andelen i årskurs 9 som har uppnått 
kunskapskraven i alla ämnen fortsätter att minska för båda könen. Det är också 
ett av flera exempel där man kan ifrågasätta verksamhetsberättelsens 
beskrivning av måluppfyllelsen. I det här fallet anges måluppfyllelsen som god 
trots att fler elever har försämrade kunskapsresultat och att skillnaderna mellan 
eleverna som klarar respektive inte klarar kunskapskraven ökar.  
 
I skolan läggs grunden för resten av våra liv. Att vända utvecklingen med en 
minskande andel som klarar kunskapskraven måste därför vara en överordnad 
fråga för nämnden att arbeta med. Vi vill att Huddinge ska ha en jämlik skola som 



präglas av höga kunskapsresultat där ingen elev hålls tillbaka och ingen lämnas 
efter.  
 
Skolan ska vara en plats där alla elever känner sig trygga. Det är grundläggande 
för att skapa studiero och en bra arbetsmiljö. Att en minskad andel upplever 
trygghet i skolan behöver därför följas upp och nödvändiga åtgärder måste 
vidtas.  
 
I vårt senaste budgetalternativ för kommunen föreslog vi satsningar på 27 
miljoner kronor mer till Huddinges skolor än den moderatledda koalitionen. Det 
är resurser som vi fortsatt anser hade behövts. Inte minst med anledning av att 
Huddinges lärartäthet tillhör den lägsta i landet och att bokslutet konstaterar att 
den redan höga sjukfrånvaron bland personalen har ökat ytterligare. Självklart 
går det inte att bortse från effekterna av coronapandemin, men sjukfrånvaron 
har varit ett stort problem sedan långt innan utbrottet av Covid-19. Här måste 
det ske en förändring. Alla elever har rätt att möta behöriga och kompetenta 
lärare som trivs och mår bra på sin arbetsplats, och skickliga och engagerade 
lärare är den viktigaste faktorn för elevernas kunskapsresultat.  
 
I bokslut och verksamhetsberättelse konstateras också att bristen på skolplatser i 
kommunen är ett fortsatt problem. Det råder brist på skolplatser i hela Huddinge 
och i de mellersta delarna är situationen särskilt allvarlig.  
 
Den huvudsakliga orsaken är att Huddinge under lång tid har byggt alldeles för få 
skolor. Bristen på skolplatser är skälet till att så många barn i Huddinge har långt till 
sin skola, att yngre syskon inte fått plats på samma skola som ett äldre syskon och 
att det förekommer skolor i vår kommun som har klasser med över 30 barn. 
 
Tidigare under mandatperioden yrkade vi socialdemokrater på en återremiss av 
grundskolenämndens lokalplan för att kunna ge kommunen bättre 
förutsättningar för att öka skolplatserna. Vi menar att den moderatledda 
koalitionen har haft en allt för hög tilltro till att Huddinges friskolor ska öka 
möjligheten för våra barn och unga att få en nära och bra skolplats. Vi kan dock 
se att ungefär hälften av alla barn som går i Huddinges friskolor idag kommer 
från andra kommuner.  
 
Trots detta räknade den moderatledda koalitionen i grundskolenämndens 
lokalbehov 2020–2022 med utblick till 2035 med att fristående skolors 
elevplatser skulle innefatta Huddinges barn och unga i en mycket hög och i vissa 
fall rent av full omfattning. Det bedömer vi fortsatt som en orealistisk plan för att 
lösa Huddinges brist på skolplatser.  
  

Slutligen anser vi att det är märkligt att graden av valfrihet mäts utifrån andelen 
barn som har valt skolplats hos en annan utförare än kommunen. För oss handlar 



valfrihet om andra saker än driftsform och vi menar att andra utgångspunkter är 
viktigare än att uppnå siffermål om andel skolor i privat regi.  
 

För Socialdemokraterna 
 
 
 
Rasmus Lenefors  Tove Axelsson 
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Grundskolenämnden 9 februari 2021 § 5   
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Årshjul - Återkommande nämndärenden och informations-
punkter, grundskolenämnden  

 
Grundskolenämndens beslut 

Nämnden har tagit del av Årshjul - Återkommande nämndärenden och informations-

punkter för grundskolenämnden 

 

Sammanfattning 

Under ett kalenderår finns flertalet ärenden och informationspunkter som är 

återkommande och dessa redogörs för både i nedanstående årshjul och i beskrivande 

text. 

 

Ärenden kopplat till kommunens planerings- och uppföljningsprocess (PUFF) är 

förlagda utifrån när ärendena behöver behandlas i nämnden för att i tid kunna tas upp 

till beslut i kommunfullmäktige. Därmed kan dessa ärenden komma att ändras något 

från år till år. 

 

Informationsärendena är identifierade utifrån önskemål från grundskolenämnd, 

regelverk och utifrån vad förvaltningen föreslår ska vara förekommande uppgifter för 

rapportering. Dessa redovisas i regel skriftligen, men kan kompletteras med en 

muntlig redovisning vid nämnd. 

Informationsärenden till nämnd innefattar också redovisning och analys av 

grundskolans nationella uppdrag.  

 
Överläggning 

I ärendet yttrar sig Jelena Drenjanin (M), Louise Rollins (MP) och biträdande 

utbildningsdirektör Helena Näslund. 
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Sammanträdesdatum Paragraf 

 
Grundskolenämnden 9 februari 2021 § 6   

    
Diarienummer GSN-2020/1887.601    

 

 

 

Revidering av delegationsordningen för förskolenämnden 
och grundskolenämnden  

 
Grundskolenämndens beslut 

1. Nämnden fastställer förslaget till reviderad delegationsordning rörande de 

gemensamma delarna A, B och C, i vilka nämnden överlämnar rätten att fatta beslut 

på nämndens vägnar till arbetsutskottet, nämndens ordförande eller till utbild-

ningsdirektören. 

2. Nämnden medger att utbildningsdirektören har rätt att vidaredelegera sin 

beslutanderätt till annan anställd inom barn- och utbildningsförvaltningen vilket 

beskrivs i ärendet som delegat. Nämnden ska hållas underrättad om till vem 

utbildningsdirektören har överlämnat beslutanderätten. 

 

Sammanfattning 

Förskole- och grundskolenämndens delegationsordningar revideras senast vid 

juninämnderna med anledning av ny förvaltningsorganisation men med vetskap om 

att ett kommunövergripande arbete skulle påbörjas under hösten med syfte att likrikta 

kommunstyrelsens och nämndernas delegationsordningar avseende de gemensamma 

områdena. Kommunstyrelsens förvaltning har utarbetat ett förslag till ny delegations-

ordning för kommunstyrelsen och föreslagna ändringarna har tagits fram. Kommun-

styrelsen antog denna delegationsordning den 2 december 2020. 

 

Delegationsordning för förskolenämnden och grundskolenämnden är ett samman-

hållet dokument. Områdena Allmänna ärenden, HR-ärenden samt Ekonomiärenden är 

gemensamma för nämnderna och därefter följer nämndernas respektive verksam-

hetsområden. 

 
Beslutet ska skickas till 

Kommunstyrelsen 

Akten 
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Diarienummer GSN-2020/1909.103    

 

 

 

Remiss av utkast till Strategi för friluftsliv i Stockholms län  

 
Grundskolenämndens beslut 

Grundskolenämnden godkänner förvaltningens synpunkter och överlämnar 

tjänsteutlåtandet som nämndens yttrande till kommunstyrelsen 

 

Sammanfattning 

Länsstyrelsen har fått i uppdrag av regeringen att samordna och leda det regionala 

arbetet med friluftspolitiken. I förslaget till utkast till strategi anges att friluftslivet är 

brett och spänner över flera politikområden, bland annat politik för naturvård, kultur-

arv, regional tillväxt, jord- och skogsbruk, landsbygdens utveckling, folkhälsa och 

utbildning- och forskning. 

 

Syftet med en regional friluftlivsstrategi är att skapa förutsättningar för att stärka 

genomförandet av den nationella friluftslivspolitiken i Stockholms län. Friluftslivs-

strategin ska stärka det långsiktiga arbetet med friluftsliv och friluftlivspolitiken 

genom att tydliggöra en effektiv riktning och en gemensam målbild för arbetet i 

Stockholms län. 

 

Förvaltningen är positiv till att en strategi för friluftsliv framtagits, samt att strategin 

lyfter behovet av grönområden i nära förbindelse till områden där nya skolor byggs. 

Förslagen i utkast till strategi är dock så allmänt hållna att förvaltningen finner det 

svårt att bedöma på vilket sätt de påverkar grundskolans verksamhet. 

 
Överläggning 

I ärendet yttrar sig Jelena Drenjanin (M), Louise Rollins (MP) och Sven Pernils (SD). 

 
Protokollsanteckningar 

Louise Rollins (MP) lämnar bifogad protokollsanteckning till protokollet, GSN 

Bilaga § 7 

 

Bilaga  
Protokollsanteckning från Miljöpartiet 

 
Beslutet ska skickas till 

Kommunstyrelsen 

 
 



 
 Huddinge Kommun 

  
Grundskolenämnden 
2021-02-09 
  
Protokollsanteckning 
Ärende 8: Remiss av utkast till Strategi för friluftsliv i Stockholms län 

Miljöpartiet välkomnar en Strategi för friluftsliv i Stockholms län. 


Då det gäller grundskolans del i detta har det främst betydelse för de elever som inte utövar 
mycket friluftsliv på fritiden. Det senaste året har människors aktiviteter i naturen i närområdet 
ökat, glädjande nog även bland många som tidigare inte haft för vana att göra det, även om det 
uppmärksammats att nedskräpning och bränder ökat. Det visar på ett behov av att öka allmänna 
kunskaper samt att det fortfarande finns många som inte upptäckt hur de kan utöva ett aktivt 
friluftsliv i sitt närområde. 


Många av dagens vuxna har som barn utövat friluftsliv med sina föräldrar och för nu vidare både 
praktiska kunskaper och positiva känslor förknippat med friluftsliv. Många av dagens barn och 
unga har dock inte föräldrar eller andra anhöriga som har dessa kunskaper eller tid eller lust till 
aktivitet i naturen. Det kan bero på att de själva aldrig upplevt det eller att de på grund av sin 
livssituation inte hinner eller orkar. Då kan friluftsliv i skolan vara viktigt för dessa barn så de själva 
får möjlighet att upptäcka glädjen i aktiviteter i naturen och då är det lättare för dem att fortsätta 
ägna sig åt friluftsliv då det inte är dem så främmande.


Med det sagt kan vi inte ålägga skolan att uträtta allt fler uppgifter utan att de får mer resurser. 
Lärare och annan personal har fullt upp som det är utan att även lägga till att lära barn mer om 
friluftsliv. Dock tror vi att elever som rör sig mer ute i naturen bättre kan koncentrera sig på 
undervisningen så det vore positivt även för lärare om eleverna ägnade sig mer åt friluftsliv. Vi 
föreslår därför att vi inrättar någon form av naturskola som hjälper skolor att ha undervisning ute i 
naturen. I Huddinge har vi ju fantastiska resurser av naturreservat som alla skolor har nära till. Det 
skulle innebära att eleverna kan få undervisning utomhus samtidigt som de som inte varit vana vid 
att vistas i naturen blir vana vid det och även lär sig var det finns och hur de kan ta sig dit.


För Miljöpartiet de Gröna 
Louise Rollins
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Sammanträdesdatum Paragraf 

 
Grundskolenämnden 9 februari 2021 § 8   

    
Diarienummer GSN-2020/1737.601    

 

 

 

Öka säkerheten på Trångsunds skolvägar - motion väckt av 
Sara Heelge Vikmång (S), Rasmus Lenefors (S) och Eeva 
Laine (S)  

 
Grundskolenämndens beslut 

Grundskolenämnden godkänner förvaltningens synpunkter och överlämnar 

tjänsteutlåtandet som nämndens yttrande till kommunstyrelsen. 

 

Sammanfattning 

Motion om ökad trafiksäkerhet på Trångsunds skolvägar, daterad den 30 september 

2019, av Sara Heelge Vikmång (S), Rasmus Lenefors (S) och Eeva Laine (S) lyfter 

frågor som berör brister i trafiksäkerheten på gata intill Trångsundsskolan samt 

trafikmiljön på skolgården. Motionen behandlades vid kommunstyrelsens nämnd-

sammanträde den 26 oktober 2020. Vid sammanträdet beslutade kommunstyrelsen att 

ärendet återremitteras för förnyad beredning, med motiveringen att ärendet bör 

behandlas i grundskolenämnden innan beslut fattas i kommunstyrelsen och kommun-

fullmäktige. Syftet med återremitteringen var att säkerställa kommunikation och 

samverkan med grundskolenämnden som har ansvar för verksamheten, det vill säga 

Trångsundsskolan, som direkt påverkas av beslut och åtgärder. 

 

Arbetet med säkra skolvägar är ett exempel på där flera förvaltningar behöver 

samarbeta. I förvaltningsövergripande samarbeten är det viktigt att en förvaltning 

alltid har det övergripande ansvaret för att bedriva det operativa arbetet. 

Förvaltningens bedömning utifrån det arbete som bedrivs inom ramen för säkra 

skolvägar är att det finns en god dialog mellan kommunstyrelsens förvaltning och 

barn- och utbildningsförvaltningen. Barn- och utbildningsförvaltningens bedömning 

är att åtgärderna som vidtas är goda och att det finns en löpande dialog kring 

eventuella ytterligare åtgärder. 

 
Överläggning 

I ärendet yttrar sig Jelena Drenjanin (M), Rasmus Lenefors (S) och Sven Pernils 

(SD). 

 
Protokollsanteckningar 

Rasmus Lenefors (S) lämnar bifogad protokollsanteckning till protokollet, GSN 

Bilaga § 8 
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Bilaga  
Protokollsanteckning från Socialdemokraterna 

 
Beslutet ska skickas till 

Kommunstyrelsen 

Akten 

 
 



 

 
 
 
 
 

Huddinge kommun                                                                      
Grundskolenämnden 
2021-02-09 
 

PROTOKOLLSANTECKNING 
 
Ärende 8: Öka säkerheten på Trångsunds skolvägar – motion 
väckt av Sara Heelge Vikmång (S), Rasmus Lenefors (S) och 
Eeva Laine (S) 
 
Alla barns skolvägar ska vara trygga och säkra. Att Huddinges skolelever kan ta 
sig självständigt till och från skolan är positivt både för deras hälsa och utveckling 
såväl som för miljö och klimat. Därför är det bra att Huddinge kommun inom 
ramen för arbetet med säkra skolvägar verkar för att få fler barn ska gå och cykla 
till skolan.  
 
Det finns dock skolvägar i Huddinge där mer behöver göras för att de ska vara 
säkra och präglas av trygghet. En av dem är vägarna till Trångsundsskolan. I vår 
motion har vi pekat på problem med trafiksituationen på Tornslingan utanför 
skolan, cirkulationsplatsen framför skolan, och att barnens skolgård är i direkt 
anslutning till just cirkulationsplatsen.  
 
Vi delar uppfattningen att enkelriktning av Tornslingan har haft en positiv effekt 
på trafiksituationen och att det förefaller motiverat att permanenta 
förändringen. Flera andra problem kvarstår dock. 
 
Bilar stannar fortfarande mitt i vägen och släpper av barnen med 
varningsblinkers igång, vilket upplevs som problematiskt av boende i området. 
Därtill ställer sig bilar tillfälligt i vägen för boendes garage. 
 
Som tjänsteutlåtandet nämner kör föräldrar även in och ställer sig vid bommen 
och backar sedan ut och vänder. Detta sker både vid lugnare tider såväl som i 
rusningstrafik.  
 
Gällande staketet vid cirkulationsplatsen är det lågt och har mellanrum så t.ex. 
bollar kan fortfarande lätt ta sig ut från skolgården. Det är bra för säkerheten att 
det inte längre kommer personbilar till cirkulationsplatsen, men då andra fordon 
fortfarande gör det är problematiken kanske ändå inte helt löst.  
 



Det är också värt att nämna att större delen av villaområdet i Trångsund och 
Stortorp idag saknar trottoarer, trots många delar med svåra passager och dålig 
sikt. Det är ett starkt bidragande skäl till att så många föräldrar skjutsar sina barn 
med bil. Kommunen borde därför även se över om det går att skapa säkra stråk 
genom villaområdena där barnen kan promenera säkert till och från skolan.  
 
Våra barns säkerhet och den dagliga trafiksituationen för de boende i området 
kring Trångsundsskolan är viktiga frågor. Givet de utmaningar som kvarstår anser 
vi att motionens förslag om att ge kommunstyrelsen i uppdrag att ta fram en 
plan för hur säkerheten på skolvägarna till Trångsundsskolan kan öka fortsatt är 
befogat. 
 

För Socialdemokraterna 
 
 
 
Rasmus Lenefors  Tove Axelsson 
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Detaljplan för Grantorp 5:1 med flera  

 
Grundskolenämndens beslut 

Nämnden godkänner förvaltningens synpunkter och överlämnar tjänsteutlåtandet som 

nämndens yttrande till kommunstyrelsen. 

 

Sammanfattning 

Trafikverket planerar att bygga en ny väg, kallad Tvärförbindelse Södertörn, som 

kopplar ihop Nynäsvägen, Huddingevägen och E4/E20. Vägen består utav två filer i 

vardera riktningen. Det kommer finnas åtta trafikplatser som knyter samman den nya 

vägen med omkringliggande områden. Nya gång- och cykelvägar föreslås längs med 

delar av den nya vägen. Den nya förbindelsen ska skapa förutsättningar för säkra och 

effektiva resor och transporter över Södertörn för alla trafikslag. På så sätt ska 

sambanden mellan de regionala stadskärnorna stärkas och förutsättningar för regional 

utveckling förbättras. 

 

För att Trafikverket ska kunna genomföra projektet Tvärförbindelse Södertörn 

uppför Huddinge kommun en ny detaljplan samt upphäver delar av tre gällande 

detaljplaner i området kring Kästa.  

 

Alla detaljplaner ska bedöma vad förslaget får för konsekvenser för barn och unga. 

Trafikverket har därför bland annat genomfört en social konsekvensbeskrivning. I 

den framkommer att de positiva aspekter som tvärförbindelsen bidrar till är ökad 

trygghet i form av bättre vägar och trafiksäkerhet som främjar den regionala 

utvecklingen. Den främsta negativa aspekten beskrivs i rapporten vara den barriär 

som tvärförbindelsen bidrar till att förstärka mellan Kästa och Glömsta. Det finns 

också en risk för negativa konsekvenser där trafikplatser lokaliseras i tätbebyggda 

områden där hög genomströmning sker när människor rör sig i vardagen.  

 

Enligt Trafikverkets tidplan kan Tvärförbindelse Södertörn börja byggas tidigast 

2023 och färdigställandet av vägen beräknas ta cirka tio år från byggstart. 

 
Överläggning 

I ärendet yttrar sig Jelena Drenjanin (M) och Louise Rollins (MP). 

 
Protokollsanteckningar 

Louise Rollins (MP) lämnar bifogad protokollsanteckning till protokollet, GSN 

Bilaga § 9. 
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Bilaga  
Protokollsanteckning från Miljöpartiet 

 
Beslutet ska skickas till 

Kommunstyrelsen 

Samhällsbyggnadsavdelningen 

Akten 

 
 



 
 Huddinge Kommun 

  
Grundskolenämnden 
2021-02-09 
  
Protokollsanteckning 
Ärende 10: Detaljplan för Grantorp 5:1 med flera 

Vi är alla överens om att utbildningen i grundskolan ska främja alla barns och elevers utveckling 
och lärande samt en livslång lust att lära. Varje generation människor har i alla tider velat 
överlämna en bättre värld för sina barn att växa upp i. Det är kanske också anledningen till att 
många vill att tvärförbindelse Södertörn ska byggas, då dagens vuxna ser ett behov av ökad 
bilkörning och transporter av gods i lastbil. Många ungdomar vet dock att möjligheten för dem att 
leva ett gott liv i framtiden hotas bland annat av hur vårt sätt att leva förstör klimat, biologisk 
mångfald och vatten. Över hela världen skolstrejkar och demonstrerar därför ungdomar, och det 
började med att en grundskoleelev i Sverige tyckte att  ”Vi barn gör ju oftast inte som ni säger åt 
oss att göra, vi gör som ni gör. Och eftersom ni vuxna skiter i min framtid, så gör jag det med. 

Jag skolstrejkar för klimatet”

Vuxna påstår att de vill stoppa klimatförändringarna så riksdagen har kommit överens om att 
utsläpp från inrikes transporter ska ha minskat med 70% till 2030. Samtidigt vill en majoritet av 
riksdagspartierna att tvärförbindelse Södertörn ska byggas. I området i Flemingsberg som denna 
detaljplan handlar om beräknas antal fordon per dygn då öka från 8000 till 53000.

Under den nu pågående pandemin har barn tidvis fått skolor och fritidsaktiviteter stängda för att 
minska smittspridningen, hela samhället har gjort stora ansträngningar i denna kris. Däremot kan 
inte vi vuxna bemöda oss om att minska vår bilkörning eller konsumtion av prylar som ska 
transporteras i lastbil genom kommunen för att minska den mycket större kris som 
klimatförändringar och annan miljöförstöring leder till för våra barns framtid.

Konsekvenser för barn och unga i detta ärende bör därför anges vara att om vi vill att barnen ska 
tycka att det är meningsfullt att bemöda sig om att tillgodogöra sig utbildningen i grundskolan och 
sträva efter att få ett högt meritvärde måste vi visa att vi gör vad vi kan för att de ska ha en god 
framtid att se fram emot. Då kan vi inte låtsas som om vi ska minska utsläppen samtidigt som vi 
bygger fast oss i en infrastruktur som ökar dem.

För Miljöpartiet de gröna 
Louise Rollins 
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Beslut om nämndialoger vårterminen 2021  

 
Grundskolenämndens beslut 

Nämnden beslutar att det blir nämnddialoger den 23 februari klockan 15:00 -17:00 

och den 26 maj, halvdag/eftermiddag. 

 

Sammanfattning 

Grundskolenämnden beslutade den 10:e november 2020 sammanträdesplan 2021 och 

att nämnddialoger under våren skulle äga rum den 23 februari alternativt den 26 maj 

(halvdagar).  

Ordförande föreslår att båda nämnddialoger ska äga rum. 

Inbjudan är utsänd till nämnddialogen den 23 februari klockan 13:00-17:00 som 

kommer att genomföras digitalt. 

 
Överläggning 

I ärendet yttrar sig Jelena Drenjanin (M), nämnd- och utredningssekreterare Agneta 

Sarenius Wickström, biträdande utbildningsdirektör Helena Näslund och Christopher 

Smith (L).  

 
Beslutet ska skickas till 

Nämndens ledamöter och ersättare 
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Verksamhetsplan för grundskolenämnden 2021 - korrigering  

 
Grundskolenämndens beslut 

Grundskolenämnden fastställer förvaltningens förslag till korrigerad verksamhetsplan 

2021. 

 

Sammanfattning 

Grundskolenämnden beslutade den 8 december att godkänna verksamhetsplan 2021 

Grundskolenämnden. Förvaltningen har med utgångspunkt i Mål och budget, som 

fastställdes den 2 november, noterat en avvikelse i grundskolenämndens 

verksamhetsplan 2021, som härmed föreslås korrigeras. Den korrigering som föreslås 

är formuleringen av två målområden där formuleringarna skiljer sig från de i Mål och 

budget 2021. De korrekta formuleringarna är: En kommun där människor trivs och 

växer - social hållbarhet respektive Naturkommun som tar klimatansvar - ekologisk 

hållbarhet. Dessa ersätter då formuleringarna Bra att leva och verka - social 

hållbarhet och Miljö och klimat - ekologisk hållbarhet i grundskolenämndens 

verksamhetsplan 2021 som är felaktiga. 

 
Beslutet ska skickas till 

Kommunstyrelsen 

Akten 
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Fyllnadsval till arbetsutskottet  

 
Grundskolenämndens beslut 

1. Nämnden entledigar Steven Lowenrud (DP) från uppdraget som ersättare i 

grundskolenämndens arbetsutskott. 

2. Nämnden beslutar att välja Pia Berggren (DP) till uppdraget som ersättare i 

grundskolenämndens arbetsutskott. 

 

Pia Berggren (DP) föreslås ersätta Steven Lowenrud (DP) som ersättare i 

grundskolenämndens arbetsutskott. Steven Lowenrud (DP) har avsagt sig sitt uppdrag 

i grundskolenämnden. 

 
Beslutet ska skickas till 

Pia Berggren 

Administrativa sektionen, kommunstyrelsens förvaltning 
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Information från förvaltningen  

 

Tillförordnad verksamhetschef Christina Dolke Andersson informerar om: 

- Nuläget i skolorna gällande covid 19, skolorna har arbetat fram bra rutiner. 

- Förvaltningens svar till Skolinspektionens svar avseende riktad tillsyn av Annersta-

skolans förskoleklass och grundskola och ger exempel på resultat av extra an-

passningar, särskilt stöd samt trygghet och studiero. 

Fråga Idrott utomhus 

Rasmus Lenefors (S) ställde frågan vid nämndens arbetsutskott om idrotten som 

bedrivs utomhus, har alla elever rätt kläder/utrustning för det? Rasmus Lenefors 

utvecklar frågan och informerar att Socialdemokraterna, Vänsterpartiet och Miljö-

partiet lämnar ett förslag om inventering av kläder och utrustning för utomhusidrott 

som kommer att behandlas som eget ärende i nästa paragraf. 

Tillförordnad verksamhetschef Christina Dolke Andersson informerar att hon har 

varit i kontakt med några skolor hitintills och fick generellt en bild att skolorna har 

god beredskap och möjlighet att hjälpa till med utrustning som till exempel skridskor.  

 
Överläggning 

I ärendet yttrar sig Jelena Drenjanin (M), tillförordnad verksamhetschef Christina 

Dolke Andersson, Rasmus Lenefors (S), utbildningsdirektör Johan Skofteröd, 

Christopher Smith (L) och biträdande utbildningsdirektör Helena Näslund. 
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Förslag från (S), (V) och (MP) om inventering av kläder och 
utrustning för utomhusidrott  

 
Grundskolenämndens beslut 

Nämnden ger förvaltningen i uppdrag att inventera de kommunala skolornas 

utrustning för utomhusidrott. Detta i syfte att säkerställa att våra skolor erbjuder en 

inkluderande idrottsverksamhet enligt vad skollagen och läroplanen säger. 

 

Sammanfattning 

Rasmus Lenefors (S), Leif Tjärnstig (V) och Louise Rollins (MP) lämnar ett förslag 

om inventering av kläder och utrustning för utomhusidrott med följande förslag till 

beslut: 

- Nämnden ger förvaltningen i uppdrag att inventera situationen i kommunens skolor 

beträffande utrustning och kläder för utomhusidrott. 

- Nämnden ger förvaltningen i uppdrag att återkomma med en rapport till nämnd-

dialogen 23 februari 2021, om vad nämnden kan göra för att Huddinges skolor ska få 

goda förutsättningar att erbjuda en idrottsverksamhet utomhus som är inkluderande 

för alla elever. 

 

Rasmus Lenefors (S) utvecklar frågan då idrottslärare har rapporterat om att många 

elever inte har t.ex. de skor eller köld- och vattentäta kläder, eller skridskor och hjälm 

som behövs för att delta i undervisningen. Det innebär att de antingen deltar och blir 

blöta, kalla och i vissa fall sjuka, eller helt enkelt skolkar från undervisningen. 

Folkhälsomyndigheten har nyligen kommit med riktlinjer som gör det möjligt för 

skolidrotten att ske inomhus igen. Problemet med att många elever inte har ända-

målsenliga kläder och/eller utrustning för utomhusidrott är dock inte nytt – även om 

det har blivit tydligare nu när all idrott har behövt ske utomhus – och vi vet alla tyvärr 

att smittspridningen kan innebära att det åter blir nödvändigt att avstå från inomhus-

idrott. Därför vill vi gärna att nämnden tar ett initiativ i frågan nu, då det är nu 

problemet är aktuellt, och sannolikt som längst till in i april, GSN Bilaga förslag § 14. 

 

Ordförande föreslår efter överläggningen följande förslag till beslut: 

Nämnden ger förvaltningen i uppdrag att inventera de kommunala skolornas 

utrustning för utomhusidrott. Detta i syfte att säkerställa att våra skolor erbjuder en 

inkluderande idrottsverksamhet enligt vad skollagen och läroplanen säger.  

 

Nämnden ställer sig bakom förslaget varvid det blir nämndens beslut. 
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Överläggning 

Överläggning i ärendet gjordes i föregående ärende Information från förvaltningen § 

13. 

 
 



 

 

 

Huddinge kommun 
Grundskolenämnden 
2021–02–09 

 

FÖRSLAG 
 
Ärende 14: Inventering av situationen i kommunens skolor 
beträffande utrustning och kläder för utomhusidrott 

 

Förslag till beslut 
 

• Nämnden ger förvaltningen i uppdrag att inventera situationen i 
kommunens skolor beträffande utrustning och kläder för utomhusidrott. 

• Nämnden ger förvaltningen i uppdrag att återkomma med en rapport till 
nämnddialogen 23 februari 2021, om vad nämnden kan göra för att 
Huddinges skolor ska få goda förutsättningar att erbjuda en 
idrottsverksamhet utomhus som är inkluderande för alla elever. 

 

Bakgrund 

 

Coronapandemin har slagit hårt mot hela vårt samhälle. Utbrottet av Covid-19 
har inneburit många restriktioner och att mycket måste göras annorlunda. Det är 
tungt och begränsande men samtidigt nödvändigt för att minska 
smittspridningen och rädda liv.  

 
På grund av pandemin har skolidrotten under lång tid fått ske utomhus. Sedan 
ett tag tillbaka har det inneburit att det kan krävas mössa, vantar, 
överdragsbyxor och en viss typ av skor för att delta. Ibland även stjärtlapp, 
skridskor och hjälm. 
  
Det är kläder och saker som alla barn inte har. 
  
Idrottslärare i Huddinges skolor har rapporterat om elever som antingen deltar i 
utomhusidrotten med kläder som innebär att de blir kalla och blöta, eller som 
istället inte kommer till lektionen. Bland de barn som har deltagit med kläder och 
skor som inte tål kyla och blöta är det många som därefter är hemma från 
skolan.  
 



Enligt skollagen ska skolan i huvudsak vara avgiftsfri. Undantag kan ske för t.ex. 
en färdbiljett eller en mindre entréavgift till ett museum.  
 
Det regelbundna inslag i undervisningen som skolidrotten utgör kan däremot 
inte anses vara något som ska förknippas med en avgift. Tvärtom finns redan 
idag ett delat ekonomiskt ansvar mellan skolan och vårdnadshavare för elevernas 
deltagande i skolidrotten. Skolan förväntas stå för saker som bollar, klubbor och 
andra redskap medan vårdnadshavare står för till exempel t-shirt, shorts och 
handduk. Skor och kläder som tål idrottande i snö, skridskor, hjälm och annat är 
det dock många barn som inte har med sig hemifrån.  
 
När vi befinner oss i en historisk pandemi – som ingen vet hur länge den kommer 
att vara – måste vi alla hjälpas åt för att ge våra skolor bästa möjliga 
förutsättningar att bedriva en kvalitativ och inkluderande verksamhet för sina 
elever.  
 
Det är bra att vi kan hålla våra skolor öppna och att eleverna fortsatt kan ta del 
av undervisningen. Det är också positivt, inte minst för folkhälsan, att 
skolidrotten kan fortgå, om än utomhus för att minska riskerna. Men att vissa 
elever på grund av deras ekonomiska hemförhållanden inte har möjlighet att 
delta i skolidrotten med sina klasskompisar är problematiskt, både för deras 
självkänsla och för att de går miste om viktig undervisning. Särskilt som forskning 
visar att skolidrotten ökar elevernas koncentration och inlärningsförmåga och 
bidrar till att de presterar bättre i skolan. 
 
Därför vill vi att nämnden ger förvaltningen i uppdrag att se över situationen 
med kläder och utrustning för utomhusidrottande på våra skolor under rådande 
omständigheter, samt att förvaltningen återkommer med en rapport om vad vi 
kan göra för att Huddinges skolor ska få goda förutsättningar att erbjuda en 
idrottsverksamhet utomhus som är inkluderande för alla elever. 
 
För Socialdemokraterna För Vänsterpartiet För Miljöpartiet 
 
 
 
Rasmus Lenefors Leif Tjärnstig  Louise Rollins 
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Redovisning av delegationsbeslut  

 
Grundskolenämndens beslut 
Nämnden godkänner redovisningens av delegationsbeslut. 

 
Jelena Drenjanin (M) anmäler 6 ordförandebeslut som hon har fattat i egenskap av 

ordförande som gäller att ge rektorer rätt att anpassa undervisningen i hög-

stadieskolorna, entledigande samt förordnande av dataskyddsombud för 

grundskolenämnden, att tillfälligt delvis stänga Annerstaskolan, stängning av 

grundsärskolan i Utsäljeskolan, om stängning av Rosenhills särskilda under-

visningsgrupper, att tillfälligt delvis stänga Ängsnässkolan. 

Nämndens ordförande äger rätt att på nämndens vägnar fatta beslut i ärenden som 

är så brådskande att nämndens beslut inte kan avvaktas. Sådant beslut ska anmälas 

vid nämndens nästa sammanträde. 

 
PUNKT 

 
ÄRENDEGRUPP 

 
BESLUTANDE 

 
NUMMER 

E Skolplikt och rätt till utbildning   

E2 Beslut om uppskjuten skolplikt till det 

kalenderår barnet fyller 7 år 

Enhetschef Placering 

och samordning 

GSN-2020/1799.636 

GSN-2020/1838.636 

E15.1 Yttrande vid överklagande av E15 Enhetschef Ersättning 

och utredning 

GSN-2020/1291.636 

E16 Överenskommelse om ersättning med 

annan kommun (interkommunal 

ersättning)  

Enhetschef Ersättning 

och utredning 

GSN-2020/1524.636 

F Grundskoleverksamhet - 
Grundskola 

  

F9 Beslut att anordna och bevilja 

skolskjuts 

Utredare med ansvar 

för skolskjuts 

2020/00422 

2020/00441 

2020/00464 

2020/00465 

2020/00470- 

2020/00486 

2020/00488 

2020/00490 

2020/00491 

2020/00494 

2020/00497- 

2020/00499 
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2020/00501 

2020/00503- 

2020/00507 

2020/00510- 

2020/00513 

2021/00002- 

2021/00005 

2021/00007 

2021/00011- 

2021/00013 

2021/00015 

2021/00017 

2021/00018 

2021/00022- 

2021/00028 

2021/00030 

2021/00031 

2021/00036 

2021/00038 

F16 Beslut om tilläggsbelopp för elev med 

omfattande behov av särskilt stöd i 

grundskola i enskild verksamhet 

Enhetschef Ersättning 

och utredning 

GSN-2020/1907.636 

GSN-2020/1968.636 

GSN-2020/1973.636 

GSN-2020/1976.636 

F17 Överenskommelse om ersättning med 

annan kommun, interkommunal 

ersättning 

Enhetschef Ersättning 

och utredning 

GSN-2020/1367.636 

GSN-2020/1575.636 

GSN-2020/1576.636 

GSN-2020/1577.636 

GSN-2020/1578.636 

GSN-2020/1579.636 

GSN-2020/1580.636 

GSN-2020/1586.636 

H Grundskoleverksamhet - 
grundsärskola 

 
 
 

 

H2 Beslut om mottagande av barn i 

grundsärskolan 

Enhetschef Ersättning 

och utredning 

GSN-2020/1899.636  

GSN-2020/1906.636  

GSN-2020/1965.636 

GSN-2021/45.636 

GSN-2021/46.636 
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Delgivningar till nämnd februari 2021  

 

               Kommunfullmäktiges beslut den 14 december 2020 

§ 6 Översyn av kommunens budgetprocess 

§ 12 Inriktningsbeslut för Huddinge kommun – översiktsplan 2050 

§ 21 Inför en kostpolicy i Huddinge kommun – svar på motion väckt av Sara Heelge 

Vikmång (S), Yosef Sigal (S) och Sara Holmgren (S). 

               Kommunstyrelsens beslut den 2 december 2020 

§ 28 Samverkansöverenskommelse och prioriterade områden för åren 2021-2022 

mellan Huddinge kommun, Polisen och Södertörns brandförsvarsförbund 
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Övriga frågor 
  

Avtack 

Ordförande och nämnden tackar ledamot Tove Axelsson (S) för gott samarbete och 

engagemang under hennes tid i grundskolenämnden. Tove Axelsson gör sitt sista 

ordinarie sammanträde i nämnden då hon avsäger sig sitt uppdrag. 

Tove Axelsson (S) tackar ordförande och nämnden tillbaka. 

 
 

 


